

长荣航空/立荣航空自 2021 年 2 月 1 日起(含)收取 ADM 手续费

1. 自 2021 年 2 月 1 日起(含) , 长荣航空/立荣航空将额外收取 ADM (Agency Debit Memos)手续费。
2. ADM 手续费以每张开立之 ADM 为收取基准:

长荣航空/立荣航空收取金额依据开立之当地货币定额如下 , 其他非下述币别则以 USD25 之等值当地货币收取。

USD25/TWD750/HKD200/CNY170/CAD35/AUD35/KRW30,000/
JPY3,000/EUR25/GBP20/THB750/SGD35/IDR300,000/VND550,000/
MOP200/MYR100/PHP1200。

惟立荣航空(525)国内线每张 ADM 收取 TWD200 或是等值当地货币。

3. 有关长荣航空与立荣航空 ADM 政策请参阅以下连结或 BSPlink ADM Policy

http://www.evaair.com/images/zhtw/adm-policy-of-EVA-Airways_tcm27-38188.pdf

http://www.evaair.com/images/zhtw/adm-policy-of-UNI-Airways_tcm27-38189.pdf

EVA Air/UNI Air start charging ADM administration fee from 01FEB21

1. Starting from 01FEB21 EVA Air/UNI Air will charge an ADM administration fee.
2. ADM administration fee is levied on per ADM basis.

The fixed amount for EVA/UNI AIR should be charged based on the local currency as below. Any currency which are not listed below should be charged at the equivalent rate of USD25 in local currency.

USD25/TWD750/HKD200/CNY170/CAD35/AUD35/KRW30,000/
JPY3,000/EUR25/GBP20/THB750/SGD35/IDR300,000/VND550,000/
MOP200/MYR100/PHP1200.

For B7 (525 ticket stock) domestic flights, the fixed amount TWD200 or the equivalent rate of TWD200 in local currency should be charged.

For more information about EVA Air/UNI Air ADM Policy please refer to the following link or BSPlink ADM Policy. _

http://www.evaair.com/images/zhtw/adm-policy-of-EVA-Airways_tcm27-38188.pdf

http://www.evaair.com/images/zhtw/adm-policy-of-UNI-Airways_tcm27-38189.pdf